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Szczecin, dn. 26.08.2024 r.

Stowarzyszenie Adwokackie

 Defensor Iuris

 

W odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji publicznej Okręgowa Rada Adwokacka w Szczecinie informuje, że w zakresie;

roku 2020 – z uwagi na okres pandemii nie odbyło się zgromadzenie izby.
roku 2021:

1) zgromadzenie izby odbyło się w formie hybrydowej umożliwiającej głosowanie nad uchwałami zgromadzenia za pomocą środków porozumiewania się na
odległość,

2) nie było możliwości głosowania przez pełnomocnika

3) zgromadzenie w 2021 roku odbyło się w dniu 6 lutego 2021 r. i rozpoczęło się o godz. 10:10,

4) z protokołu nie wynika o której godzinie rozpoczęto blok głosowań,

5) frekwencja na zgromadzeniu wynosił 98%, w tym roku wybierano dziekana i członków organów izby adwokackiej oraz delegatów na Krajowy Zjazd Adwokatury,

6) frekwencja wyborach:

- na dziekana wyniosła 98% osób uczestniczących w zgromadzeniu

- na członków organów izby adwokackiej wyniosła 98% uczestniczących w zgromadzeniu

- na delegatów na KZA wyniosła 97% uczestniczących w zgromadzeniu

roku 2022

1)      zgromadzenie odbyło się w formie stacjonarnej

2)      nie było możliwości głosowania przez pełnomocnika

3)      zgromadzenie odbyło się w dniu 2.04.2022 r. o rozpoczęło się o godz. 9:20

4)      z protokołu nie wynika o której godzinie rozpoczęto blok głosowań

5)      frekwencja na zgromadzeniu wynosił 66,46%

6)      wybory na dziekanów i do organów izby adwokackiej oraz delegatów na KZA odbywają się zgodnie z ustawą Prawo o adwokaturze na okres 4 letniej kadencji,
więc nie było wyborów

roku 2023

1)zgromadzenie odbyło się w formie stacjonarnej

2)nie było możliwości głosowania przez pełnomocnika

3)zgromadzenie odbyło się w dniu 15.04.2023 r. o rozpoczęło się o godz. 9:20

4)   z protokołu nie wynika o której godzinie rozpoczęto blok głosowań

5)   frekwencja na zgromadzeniu wynosił 56%

6)   wybory na dziekanów i do organów izby adwokackiej oraz delegatów na KZA odbywają się zgodnie z ustawą Prawo o adwokaturze na okres 4 letniej kadencji,
więc nie było wyborów

roku 2024

1)zgromadzenie odbyło się w formie stacjonarnej

2)nie było możliwości głosowania przez pełnomocnika

3)zgromadzenie odbyło się w dniu 20.04.2024 r. o rozpoczęło się o godz. 9:11

4) z protokołu nie wynika o której godzinie rozpoczęto blok głosowań

5)frekwencja na zgromadzeniu wynosił 55%
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6) wybory na dziekanów i do organów izby adwokackiej oraz delegatów na KZA odbywają się zgodnie z ustawą Prawo o adwokaturze na okres 4 letniej kadencji,
więc nie było wyborów

 

 

adw. Wiesław Fafuła

Sekretarz

Okręgowej Rady Adwokackiej

w Szczecinie

--
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